

Pétition à la Chambre des communes

Nous, les soussignés, Citoyens du Canada

Attirons l'attention de la Chambre des communes

Pour ce qui suit: Que le Canada devrait avoir un registre des cas d'animaux en vertu duquel les personnes accusées ou reconnues coupables en vertu du Code Criminel, ou en vertu des lois de protection des animaux de chaque province pour des actes de cruauté envers les animaux devront être inscrites sur un registre. Le registre aiderait les agences d'adoption animale en filtrant les personnes ayant des antécédents de maltraitance animale pour aider à prévenir les abus et négligence envers les animaux. Le registre serait disponible en ligne et accessible aux agences ainsi qu'au grand public.

Par conséquent, Les signataires de cette pétition

Demandent à la Chambre des communes

À- mettre en place un registre des cas d'abus d'animaux au Canada.

PETITION TO THE-HOUSE OF COMMONS

We, the undersigned, Citizens of Canada

Draw the attention of-House of Commons

To the following:

THAT Canada should have an Animal Abuse Registry in place whereby people charged or convicted under the Criminal Code, or under individual provincial animal care acts for acts of animal cruelty would have their name placed on a registry. The registry would aid animal adoption agencies in screening out individuals with past histories of animal abuse to assist in preventing animal abuse and neglect. The registry would be available online and convenient for agencies as well as the general public.

**THEREFORE, your petitioners
request the House** of Commons

To-Put an Animal Abuse Registry in place for Canada.

THEREFORE, your petitioners
request the- House of Commons

To- Put an Animal Abuse Registry in place for Canada.

Signatures

Addresses

(Sign your name. Do not print)

(Give your full home address, or your city and province, or province and postal code.)
